
Delo škudov
Komisija za šolska kulturna društva je spre-

jela usmeritve za delo v novi sezoni. Pri pregle-
du prireditev v organizaciji ZKO je ugotovila,
da je kljub težavam (predsednik ZKO Franc
Malovrh je spregovoril o profilu pedagoga -
mentorja) kuttuma vzgoja v šolah naše občine
prisotna in tudi kvalitetna, saj se je precej
skupin uveljavilo v republiškem prostom, ob-
činske prireditve pa so bile zanimive in skrbno
pripravljene. Likovno dejavnost imajo razvito
povsod, lutkovno v 12 šolah, gledališko že v 10
šolah, literame nimajo samo v eni, recitacijske
samo v dveh, plesno v štirih, nobenega pevske-
ga zbora nimajo samo na eni šoli, pač pa se s
folklorno dejavnostjo ukvarjajo le v štirih šol-
skih kulturnih dmštvih in fotofilmska dejav-
nost je živa le na eni šoli.

Predsednica komisije za likovno dejavnost
Tonka Tacol je podprla predlog predsednice
ŠKUD Ete Durjava, da bi mlade likovnike, ki
so letos priredili že dve kvalitetni razstavi in se
srečali v Pionirski knjižnici z Jelko Reichman,
nagradili s sltkarsko kolonijo na Golem. Men-
torji likovne dejavnosti pripravljajo strokoven
ogled »Idolov« v razstavišču Arkade. Redna
letna razstava naj bi bila tudi v tej sezoni v
Pionirski knjižnici na svobodno temo. Stanka
Grbec se je zavzela, da bi po organiziranem
izbirnem tekmovanju lutkarjev letos zaradi
vzgojnih namenov imeli Srečanje mladih lut-
karjev v eni od dvoran, kjer naj bi si ga ogledali
vsi lutkarji. Srečanje bo ZKO organizirala v
aprilu. Komisija je izvolila za novo predsednico
literarne dejavnosti Janjo Fric iz OŠ Ig. ZKO
naj bi razpisala natečaj za sodelovanje na reci-
tacijskem področju. Mladi naj bi izbirali tekste
za nastop iz slovenske literarne zakladnice in iz
del sodobne literature. Mentorji za literarno
dejavnost pa se bodo v kratkem sestali s pisate-
ljem in urednikom Kulturnega poročevalca Pe-
trom Božičem. Nadja Založnik, predsednica za
vokalnoglasbeno dejavnost je predlagala, da bi
po zaključku naše največje skupne prireditve
Srečanje otroških in mladinskih pevskih zborov
v Festivalni dvorani morali nujno obnoviti stro-
kovne analize posameznih nastopov. ZKO bo

naprosila glasbene strokovnjake za sodelova-
nje. Srečanje mladih pevcev bo v aprilu v Festi-
valni dvorani. Romana Bassin, predsednica
komisije za plesno dejavnost je opozorila na

. izvrstno plesno delavnico, za katero pa organi-
zira udeležbo občinska ZKO, Borut Mavsar,
predsednik komisije za folklorno dejavnost je
podprl predlog, da bi ločili piesne in folklorne
nastope. Letos naj bi imeli srečanje folklornih
skupin predvidoma sredi maja, za nastop v
Cankarjevem domu pa bo nujno sestaviti izbir-
no komisijo. Janja Lavrenčič predsednica ko-
misije za instrumentalno dejavnost je zagotovi-
la sodelovanje glasbene šole na vseh priredi-
tvah. Ciril Murnik, predsednik komisije za fo-
tofilmskd dejavnost je pripravljen organizirati
filmski tečaj z nazornim poukom - priprava
scenarija in delo s kamero. ZKO bo že v tem
letu zbrala vse prijave na skupnih javnih prire-
ditvah. Šolska kulturna društva vabimo k sode-
lovanju!
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Glasbena šola Ljubljana Vič-Rudnik
bo letos sodelovala na vseh večjih pri-
reditvah v organizaciji ZKO


